

Title (en)  
Device for transporting lengths of cable.

Title (de)  
Einrichtung zum Transportieren von Kabelabschnitten.

Title (fr)  
Dispositif de transport de morceaux de câble.

Publication  
**EP 0584495 A1 19940302 (DE)**

Application  
**EP 93110632 A 19930703**

Priority  
CH 266192 A 19920827

Abstract (en)  
This device allows the cycle time for transporting lengths of cable (23) between processing stations (21) to be reduced. Module grippers (22) are for this purpose mounted on the machine framework (20) such that they cannot move in the direction of the processing stations (21), are allocated to the processing stations (21) and are used for fixing the lengths of cable (23) during processing. Transfer grippers (26) which are provided for cable transportation are arranged on the machine framework (20) such that they can be displaced both in a first direction (x') and in a second direction (y') which differs from the first direction (x'). <IMAGE>

Abstract (de)  
Mit dieser Einrichtung kann beim Transportieren von Kabelabschnitten (23) zwischen Bearbeitungsstationen (21) die Taktzeit verkürzt werden. Zu diesem Zweck sind den Bearbeitungsstationen (21) zugeordnete, dem Festhalten der Kabelabschnitte (23) während des Bearbeitens dienende Modulgreifer (22) in Richtung der Bearbeitungsstationen (21) unbeweglich am Maschinengestell (20) befestigt. Für den Kabeltransport vorgesehene Transfergreifer (26) sind sowohl in einer ersten Richtung (x') als auch in einer von der ersten Richtung (x') verschiedenen zweiten Richtung (y') verschiebbar am Maschinengestell (20) angeordnet. <IMAGE>

IPC 1-7  
**H01R 43/28**

IPC 8 full level  
**H01R 43/052** (2006.01); **G02B 6/44** (2006.01); **H01R 43/28** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01R 43/28** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] US 4494580 A 19850122 - LOUSTAU DESIRE [FR]  
• [A] EP 0481901 A1 19920422 - RICARD CLAUDE [FR]  
• [A] EP 0272395 A1 19880629 - KOMAX AG [CH]

Cited by  
CN107579404A; WO2021078927A1

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0584495 A1 19940302**; JP H06188057 A 19940708

DOCDB simple family (application)  
**EP 93110632 A 19930703**; JP 21065993 A 19930825